

**KERJA - KERJA PEMBERSIHAN SEPANJANG JALAN, PENYELENGGARAAN DAN PENJAGAAN LANDSKAP JALAN PROTOKOL/
JALAN UTAMA DI KAWASAN MBIP BAGI TEMPOH 26 BULAN (PAKEJ 9)****RINGKASAN SENARAI KUANTITI**

BIL.	BAHAGIAN	MUKA SURAT	JUMLAH (RM)
1	BILL NO.1 - KERJA-KERJA AWALAN	2/11	
2	BILL NO.2 : KERJA-KERJA PEMBERSIHAN KAWASAN	5/11	
3	BILL NO.3 : KERJA-KERJA MENYELENGGARA LANDSKAP LEMBUT	8/11	
4	BILL NO.4 : KERJA-KERJA MENYELENGGARA LANDSKAP KEJUR	10/11	
JUMLAH KESELURUHAN			

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
------	------------	------	----------	------------	------------

A

BILL NO.1 - KERJA-KERJA AWALAN

NOTA:

HURAIAN KERJA YANG DINYATAKAN DALAM 'BILL OF QUANTITIES' ADALAH TIDAK MENYELURUH DAN RUJUKAN HENDAKLAH DIBUAT KEPADA:

- 1) SPESIFIKASI BAHAN DAN 'WORKMANSHIP'
- 2) SYARAT-SYARAT AM DAN LUKISAN
- 3) SYARAT KHUSUS TENDER (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL)
- 4) SISTEM PERMAKAHAN/DIMERIT (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL)
- 5) BIDANG/SKOP PENYELENGGARAAN (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL)
- 6) 'PREAMBLES'/ KAEDAH PENGUKURAN

KADAR DAN HARGA YANG DIMASUKKAN INI HENDAKLAH DIANGGAP TELAH MEMBENARKAN PEMATUHAN DENGAN KETETAPAN DI ATAS DAN LAIN-LAIN DOKUMEN YANG MENJADI SEBAHAGIAN DARIPADA KONTRAK.

PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.

PRELIMINARIES YANG DINYATAKAN DI SINI HENDAKLAH TERPAKAI BAGI KESELURUHAN KERJA YANG TERKANDUNG DALAM DOKUMEN TENDER INI DAN KONTRAKTOR MESTI MEMATUHI DAN MENANGGUNG KOS BAGI PERKARA YANG BERKAITAN DENGAN PRELIMINARIES.

AMAUN YANG DIMASUKKAN OLEH KONTRAKTOR UNTUK PRELIMINARIES TERSEBUT HENDAKLAH DIANGGAP TERPAKAI BAGI KESELURUHAN KERJA-KERJA YANG DIJALANKAN DI BAWAH KONTRAK INI.

PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.

LOKASI TAPAK

MEDIAN, KIRI DAN KANAN JALAN BERMULA PERSIMPANGAN JALAN GELANG PATAH (PASAR PELADANG) SEHINGGA PERSIMPANGAN JLN PERSIARAN BESTARI 3, TMN MUTIARA RINI

MELAWAT TAPAK

KONTRAKTOR DIANGGAP TELAH MEMERIKSA DAN MELAWAT TAPAK DAN TELAH MEMASTIKAN SIFAT, WATAK DAN TAKAT KERJA, KEADAAN TEMPATAN, KEMAMPUAN TAPAK DAN APA-APA PERKARA LAIN YANG MELIBATKAN KONTRAK INI. 3/11

BAYARAN TAMBAHAN, LANJUTAN MASA DAN HAK UNTUK KEROSAKAN DISEBABKAN KEKURANGAN PENGETAHUAN KONTRAKTOR TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN.

A.1	INSURANS INSURANS KERJA - NILAI PENUH KONTRAK	L/S	-		
A.1.1	"PUBLIC LIABILITY INSURANCE"	L/S	-		
A.1.2	SOCSCO / 'WORKMEN COMPENSATION INSURANCE'	L/S	-		
A.2	KEPERLUAN MBIP DOKUMEN KONTRAK 'HARD COVER' LIMA (5) SET TERMASUK COP PESURUHJAYA SUMPAAH DAN MEMATIKAN SETEM	L/S	-		
A.3	KEPERLUAN KERJA MENYEDIAKAN SEJUMLAH PERALATAN TANGAN, BEG PLASTIK SAMPAH, TONG SAMPAH BERODA DAN SEBAGAINYA UNTUK KEPERLUAN PERLAKSANAAN KERJA DI TAPAK SETIAP HARI BAGI TEMPOH 23 BULAN	BULAN	26		
A.3.1	MEMBEKAL DAN MENYEDIAKAN PAKAIAN SERAGAM BERWARNA BIRU KUNING DENGAN LOGO BERLOGO "KONTRAKTOR JABATAN LANDSKAP MBIP" PADA BAHAGIAN BELAKANG BAJU SEBAGAIMANA PELAN LAMPIRAN 1. PAKAIAN SERAGAM WAJIB DIPAKAI KETIKA KERJA PENYELENGGARAAN SEDANG DIJALANKAN BAGI TEMPOH 23 BULAN.	NR	22		
A.3.2	MENYEDIAKAN KENDERAAN/LORI PENGANGKUTAN UNTUK MEMBUANG SAMPAH KE TAPAK PELUPUSAN SAMPAH SWM SEBAGAIMANA ARAHAN PEGAWAI PENGUASA. SILA KEMUKAKAN RESIT ASAL PEMBAYARAN TAPAK PELUPUSAN SWM BERSAMA TUNTUTAN BAYARAN BAGI TEMPOH 23 BULAN	BULAN	26		
A.3.3	MENGADAKAN DAN MELETAKKAN MINIMUM 1 NOS PAPAN TANDA AMARAN "KERJA-KERJA MBIP SEDANG DIJALANKAN" DAN MINIMUM 5 NOS KON KESELAMATAN SEMASA KERJA DIJALANKAN BAGI TEMPOH 23 BULAN SEPERTI PELAN LAMPIRAN	BULAN	26		
A.3.4	MENYEDIAKAN GAMBAR FOTO PERLAKSANAAN KERJA SEBAGAIMANA JADUAL KERJA BERSAIZ 3R DAN BERTARIKH PADA GAMBAR ('SEBELUM', 'SEMASA' DAN 'SELEPAS' KERJA DISIAPKAN) SEBANYAK DUA (2) SALINAN (ASAL DAN SALINAN ASAL)SERTA SATU SALINAN CD GAMBAR 'PROGRESS' DI TAPAK LENGKAP DENGAN COP AKUAN SUMPAAH DARI PESURUHJAYA SUMPAAH YANG BERLESEN PADA SETIAP HELAI DOKUMEN.	BULAN	26		
JUMLAH KESELURUHAN (BIL A)					

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
------	------------	------	----------	------------	------------

B	<p>BILL NO.2 : KERJA-KERJA PEMBERSIHAN KAWASAN</p> <p>SEMUA PROVISIONAL</p> <p>HURAIAN KERJA YANG DINYATAKAN DALAM 'BILL OF QUANTITIES' ADALAH TIDAK MENYELURUH DAN RUJUKAN HENDAKLAH DIBUAT KEPADA:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) SPESIFIKASI BAHAN DAN 'WORKMANSHIP' 2) SYARAT-SYARAT AM DAN LUKISAN 3) SYARAT KHUSUS TENDER (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL) 4) SISTEM PERMAKAHAN/DIMERIT (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL) 5) BIDANG/SKOP PENYELENGGARAAN (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL) 6) 'PREAMBLES'/ KAEDAH PENGUKURAN <p>KADAR DAN HARGA YANG DIMASUKKAN INI HENDAKLAH DIANGGAP TELAH MEMBENARKAN PEMATUHAN DENGAN KETETAPAN DI ATAS DAN LAIN-LAIN DOKUMEN YANG MENJADI SEBAHAGIAN DARIPADA KONTRAK.</p> <p>PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.</p> <p>MEMBEKAL SEJUMLAH TENAGA KERJA, BAHAN, MESIN DAN PERALATAN YANG BERSESUAIAN SETIAP HARI BAGI MENJALANKAN KERJA – KERJA PEMBERSIHAN DI SEPANJANG JALAN KAWASAN PROJEK.</p> <p>LOKASI KERJA : MEDIAN, KIRI DAN KANAN JALAN BERMULA PERSIMPANGAN JALAN GELANG PATAH (PASAR PELADANG) SEHINGGA PERSIMPANGAN JLN PERSIARAN BESTARI 3, TMN MUTIARA RINI</p> <p>PEMBERSIHAN KAWASAN</p> <p>PEMBERSIHAN KAWASAN PERLU DILAKUKAN SETIAP HARI DENGAN KEKERAPAN DUA KALI SEHARI (PAGI DAN PETANG) TERMASUK HARI MINGGU, CUTI UMUM DAN HARI KELEPASAN AM.</p> <p>KAWASAN PEMBERSIHAN MERANGKUMI 8 METER DARI KIRI DAN KANAN BAHU JALAN DAN KAWASAN MEDIAN JALAN.</p> <p>WAKTU BERKERJA ADALAH DARI JAM 7.30 PAGI SEHINGGA 5.00 PETANG</p> <p>KERJA - KERJA KECEMASAN/ SEGERA PERLU DILAKUKAN DENGAN SERTA MERTA WALAUPUN SELEPAS WAKTU BEKERJA TANPA MENUNTUT SEBARANG BAYARAN LEBIH MASA DARIPADA PIHAK MBIP.</p> <p>KERJA-KERJA PEMBERSIHAN KAWASAN LANDSKAP, KAWASAN LAPANG, JALAN RAYA, BAHU JALAN, SIAR KAKI, SALUR AIR, LUBANG OUTLET AIR, LONGKANG, PERSIMPANGAN LAMPU ISYARAT, TONG SAMPAH DAN KAWASAN SEKITARNYA SERTA STRUKTUR PONDOK BAS DARIPADA SEGALA KOTORAN SEPERTI SISA BATU/PASIR, SAMPAH SARAP, RANTING/DAHAN/DAUN KERING, KAYU, BOTOL-BOTOL, PLASTIK, TIMBUNAN PASIR/BATU KECIL, RUMPUT LIAR, BANGKAI HAIWAN, SISA BINAAN, SISA PUKAL DAN SEBAGAINYA.</p> <p>KUTIP/CABUT/KOYAK/KIKIS DAN BUANG SEMUA NOTIS IKLAN/PEMBERITAHUAN YANG TIDAK BERDAFTAR DI SEMUA DINDING/TIANG/BANGKU/BUMBUNG DAN LAIN-LAIN TEMPAT DI SELURUH KAWASAN PROJEK.</p> <p>SEMUA SAMPAH, SISA PASIR/ BATU YANG TELAH DIBERSIHKAN DARI TAPAK MESTI DIMASUKKAN KE DALAM PLASTIK SAMPAH DAN DILUPUSKAN DARI TAPAK PADA HARI YANG SAMA.</p>				
---	--	--	--	--	--

B.1	PENYELIA/PEMANDU LORI	NR	1		
B.1.1	PEKERJA PEMBERSIHAN	NR	10		
JUMLAH SEBULAN (BIL B)					
JUMLAH KESELURUHAN UNTUK 26 BULAN (JUMLAH BIL B X 26)					

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
C	<p>BILL NO.3 : KERJA-KERJA MENYELENGGARA LANDSKAP LEMBUT</p> <p>SEMUA PROVISIONAL</p> <p>HURAIAN KERJA YANG DINYATAKAN DALAM 'BILL OF QUANTITIES' ADALAH TIDAK MENYELURUH DAN RUJUKAN HENDAKLAH DIBUAT KEPADA:</p> <p>1) SPESIFIKASI BAHAN DAN 'WORKMANSHIP'</p> <p>2) SYARAT-SYARAT AM DAN LUKISAN</p> <p>3) SYARAT KHUSUS TENDER (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL)</p> <p>4) SISTEM PERMAKAHAN/DIMERIT (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL)</p> <p>5) BIDANG/SKOP PENYELENGGARAAN (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL)</p> <p>6) 'PREAMBLES'/ KAEDAH PENGUKURAN</p> <p>KADAR DAN HARGA YANG DIMASUKKAN INI HENDAKLAH DIANGGAP TELAH MEMBENARKAN PEMATUHAN DENGAN KETETAPAN DI ATAS DAN LAIN-LAIN DOKUMEN YANG MENJADI SEBAHAGIAN DARIPADA KONTRAK.</p> <p>PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.</p> <p>MEMBEKAL 2 TENAGA KERJA, BAHAN, MESIN DAN PERALATAN YANG BERSESUAIAN BAGI MENJALANKAN KERJA – KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT MENGIKUT JADUAL PUSINGAN KERJA DI SEPANJANG JALAN KAWASAN PROJEK.</p>				
C.1	<p>MERUMPAI DAN MENGGEMBUR TANAH</p> <p>MERUMPAI 300MM DARI PANGKAL POKOK SECARA MANUAL DAN MEMASTIKAN AKAR DICABUT ATAU DITARAH HABIS SERTA MENGGEMBUR KELILING PANGKAL POKOK 50MM KEDALAMAN, DILAKUKAN SATU (1) KALI SEBULAN DAN MEMASTIKAN SEMUA SAMPAH DILUPUSKAN DARI TAPAK.</p>				
C.1.1	POKOK TEDUHAN/UTAMA DAN POKOK PALMA	NR	15		
C.1.2	<p>POKOK RENEK</p> <p>MERUMPAI 150MM DARI PANGKAL POKOK SECARA MANUAL DAN MEMASTIKAN AKAR DICABUT ATAU DITARAH HABIS SERTA MENGGEMBUR KELILING PANGKAL POKOK 50MM KEDALAMAN, DILAKUKAN DUA (2) KALI SEBULAN DAN MEMASTIKAN SEMUA SAMPAH DILUPUSKAN DARI TAPAK.</p>	M2	550		
C.2	<p>MEMANGKAS DAN MENCANTAS POKOK</p> <p>MEMANGKAS DAN MENCANTAS POKOK YANG TELAH MATI, REPUT, SEKAH, PATAH, TUNAS AIR, TUMBUHAN PARASIT DAN SEBAGAINYA SEPERTI ARAHAN PEGAWAI PENGUASA DAN DILAKUKAN SATU (1) KALI SEBULAN TERMASUK ALATAN TANGAN DAN JENTERA YANG BERSESUAIAN DAN MEMASTIKAN SEMUA SAMPAH DILUPUSKAN DARI TAPAK.</p>				

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
C.2.1	POKOK TEDUHAN/UTAMA DAN POKOK PALMA TIDAK MELEBIHI 5.00M TINGGI	NR	15		
C.2.2	POKOK TEDUHAN/UTAMA DAN POKOK PALMA MELEBIHI 5.00M TINGGI	NR	5		
C.2.3	MEMANGKAS DAN MENCANTAS POKOK YANG TELAH MATI, REPUT, SEKAH, PATAH, TUNAS AIR, TUMBUHAN PARASIT DAN SEBAGAINYA SEPERTI ARAHAN PEGAWAI PENGUASA DAN DILAKUKAN DUA (2) KALI SEBULAN ATAU DUA (2) MINGGU SEKALI DAN MEMASTIKAN SEMUA SAMPAH DILUPUSKAN DARI TAPAK.				
C.2.3.1	POKOK RENEK	M2	550		
C.3	SUNGKUPAN MEMBEKAL DAN MEMASANG SUNGKUPAN MENGGUNAKAN 'COCO PEAT' DENGAN KETEBALAN 20MM DI PANGKAL/ BATAS TANAMAN POKOK RENEK. DILAKSANAKAN SECARA BERPERINGKAT SETIAP BULAN SEBAGAIMANA ARAHAN PEGAWAI PENGUASA	M2	550		
C.4	MERACUN SERANGGA/KULAT DILAKUKAN MINIMUM SATU (1) KALI SEBULAN ATAU APABILA PERLU MENGIKUT ARAHAN DARIPADA PEGAWAI PENGUASA. RACUN YANG DIGUNAKAN MESTILAH DARI KELAS III DAN KELAS IV DAN DIBENARKAN PENGGUNAANYA MENGIKUT AKTA RACUN MAKHLUK PEROSAK 1974. PEMILIHAN JENIS RACUN YANG DIGUNAKAN ADALAH MENGIKUT KEPERLUAN TANAMAN DAN DIPERSETUJUI OLEH PEGAWAI PENGUASA. PENGGUNAAN RACUN BOLEH DIGANTIKAN DENGAN SEMBURAN BAJA FOLIAR SEKIRANYA PERLU BERGANTUNG KEPADA ARAHAN PEGAWAI PENGUASA. PEKERJA MESTILAH MEMAKAI KELENGKAPAN PPE YANG SESUAI SEPERTI MASK MUKA, GOGGLES DAN APRON SEMASA KERJA MENYEMBUR RACUN DIJALANKAN	L/S	-		
C.5	PEMOTONGAN RUMPUT MEMOTONG RUMPUT SEHINGGA KETINGGIAN RUMPUT TIDAK MELEBIHI 25MM DARI ARAS TANAH, DILAKUKAN SETIAP SEPULUH (10) HARI ATAU TIGA (3) KALI SEBULAN DAN MEMASTIKAN SEMUA SAMPAH DILUPUSKAN DARI TAPAK: AXONOPUS COMPRESSUS / COW GRASS PEMOTONGAN RUMPUT MERANGKUMI JARAK 3 METER HINGGA 9 METER DARI BAHU JALAN DI KAWASAN MEDIAN, KIRI DAN KANAN JALAN.	M2	109500		
JUMLAH SEBULAN (BIL C)					
JUMLAH KESELURUHAN UNTUK 26 BULAN (JUMLAH BIL C X 26)					

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
D	<p>BILL NO.4 : KERJA-KERJA MENYELENGGARA LANDSKAP KEJUR</p> <p>SEMUA PROVISIONAL</p> <p>HURAIAN KERJA YANG DINYATAKAN DALAM 'BILL OF QUANTITIES' ADALAH TIDAK MENYELURUH DAN RUJUKAN HENDAKLAH DIBUAT KEPADA:</p> <p>1) SPESIFIKASI BAHAN DAN 'WORKMANSHIP'</p> <p>2) SYARAT-SYARAT AM DAN LUKISAN</p> <p>3) SYARAT KHUSUS TENDER (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL)</p> <p>4) SISTEM PERMAKAHAN/DIMERIT (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL)</p> <p>5) BIDANG/SKOP PENYELENGGARAAN (KERJA PENYELENGGARAAN LANDSKAP LEMBUT/ LANDSKAP KEJUR- JALAN PROTOKOL)</p> <p>6) 'PREAMBLES'/ KAEDAH PENGUKURAN</p> <p>KADAR DAN HARGA YANG DIMASUKKAN INI HENDAKLAH DIANGGAP TELAH MEMBENARKAN PEMATUHAN DENGAN KETETAPAN DI ATAS DAN LAIN-LAIN DOKUMEN YANG MENJADI SEBAHAGIAN DARIPADA KONTRAK.</p> <p>PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.</p>				
D.1	<p>MEMBERSIH DAN MENCUCI STRUKTUR LANDSKAP KEJUR LALUAN PEJALAN KAKI/WAKAF/PLAZA/PASU BUNGA/PLANTER BOX/ARCA</p> <p>MENCUCI SEMUA STRUKTUR LANDSKAP KEJUR YANG ADA DI SELURUH KAWASAN TAPAK DENGAN MENGGUNAKAN BERUS SERTA SEMBURAN AIR DARIPADA WATER JET DAN BAHAN KIMIA YANG SESUAI UNTUK MENGHILANGKAN SEMUA KEKOTORAN/ DEBU/ PASIR/ LUMUT DAN SEBAGAINYA SATU (1) KALI SEBULAN.</p>	L/S	-		

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
D.1.1	<p>STRUKTUR PONDOK BAS</p> <p>MENCUCI KESELURUHAN STRUKTUR PONDOK BAS TERMASUK DINDING, TIANG, BANGKU, BUMBUNG DAN LANTAI DENGAN MENGGUNAKAN BERUS, KAIN LAP SERTA SEMBURAN AIR DARIPADA WATER JET DAN BAHAN KIMIA YANG SESUAI UNTUK MENGHILANGKAN SEMUA KEKOTORAN/ DEBU/ PASIR/ LUMUT/ KESAN GAM DAN SEBAGAINYA.</p> <p>HALA GELANG PATAH</p> <ul style="list-style-type: none"> • SELEPAS PERSIMPANGAN JLN TUN TEJA, TUTA • SELEPAS LAMPU ISYARAT TMN NESA • SEBELUM SUSUR JLN GEMBILANG UTAMA • SELEPAS SUSUR PERSIARAN JASA 1, TMN MUTIARA RINI • HADAPAN LOTUS MUTIARA RINI • BERHADAPAN TMN PERUMAHAN RAKYAT LIMA KEDAI • BERHADAPAN SUSUR MASUK KUIL LIMA KEDAI <p>HALA SKUDAI</p> <ul style="list-style-type: none"> • HADAPAN SEKOLAH AGAMA LIMA KEDAI • SELEPAS LAMPU ISYARAT TMN MUTIARA MAS • SELEPAS LAMPU ISYARAT PERSIARAN UTAMA, TMN MUTIARA RINI • SEBELUM SUSUR JLN JOGET 8, TMN NESA • SELEPAS LAMPU ISYARAT TMN NESA • SELEPAS SUSUR JLN RONGGENG 18, TMN NESA • SELEPAS LAMPU ISYARAT JLN TUN TEJA, TUTA 	NR	14		
JUMLAH SEBULAN (BIL D)					
JUMLAH KESELURUHAN UNTUK 26 BULAN (JUMLAH BIL D X 26)					